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Beste lezer,

Vijfhonderd, ja u leest het goed, vijfhonderd! Nee, dit is niet onze 
500e presentatiegids maar onze vereniging telt op dit moment 
circa vijfhonderd leden. Iets waar we met zijn allen enorm trots 
op kunnen zijn. Dat betekent dat de faciliteiten op orde zijn, de 
staf goed is georganiseerd en de sfeer binnen onze vereniging 
meer dan bijzonder is, een compliment voor ons allemaal. Dat het 
grote aantal leden ook weer problemen oplevert voor de veldbe-
zetting en de verdeling van de kleedkamers realiseren we ons als 
geen ander. We zijn nog steeds in gesprek met de Gemeente en 
maken nog steeds stappen in het vinden van een oplossing, dit 
stemt ons hoopvol.

Onze club blijft volop in beweging, naast de sportieve prestaties 
op de velden waarbij weer vele kampioenschappen zijn gevierd, 
organiseren we veel andere activiteiten waar veel gebruik van 
wordt gemaakt. Denk hierbij aan de pubquizen, de trainingskam-
pen, de paasspeurtocht, de grote clubactie en de einde seizoen 
afsluiting met de elftallen. Sinds dit jaar hebben we ook een nieu-
we eretitel in het leven geroepen, lid van verdienste. Vele leden 
hebben aan het begin van dit jaar het speldje (postuum) in ont-
vangst genomen. 

Een speciaal woord van dank aan onze vrijwilligers, als bestuur 
zijn we jullie zeer dankbaar wat jullie allemaal voor onze ver-
eniging doen. Een mooi voorbeeld hiervan is, dat de afgelopen 

maanden de kantine flink onder handen genomen, een nieuw 
plafond, de wanden en de bar zijn aangepakt en als klap op de 
vuurpijl een compleet nieuw meubilair. Zonder vrijwilligers geen 
voetbal zegt men vaak, maar zonder vrijwilligers is er niet alleen 
geen voetbal maar zelfs geen vereniging.

Jammer blijft het dat ons vlaggenschip, het eerste elftal is gede-
gradeerd uit de 3e klasse, mooie derby’s zijn hierdoor weggeval-
len en we moeten nu verder reizen. Hopelijk slagen we er dit sei-
zoen weer in om een stapje hoger te kunnen maken. Verder wil ik 
stil staan bij de prestaties van ons tweede elftal van het afgelopen 
seizoen. Als ware cupfighters speelden ze menig hogergeplaatst 
elftal van de mat. Jammer dat het bij Brabantia onder het oog van 
vele GVV-supporters strandde in de halve finale. Als pleister op de 
wond is het elftal na een spannende nacompetitie gepromoveerd 
naar de 1e klasse, gefeliciteerd. Aan alle teams en elftallen, ik 
wens jullie een sportief en fantastisch seizoen toe.

Dank aan alle sponsoren en leden die deze 4e presentatiegids 
mogelijk hebben gemaakt. Ik wens u veel plezier met het lezen 
ervan. Ik hoop u te ontmoeten op of rondom onze velden van ons 
prachtige complex. 

Met sportieve groet,

Mari van Weelden
Voorzitter GVV’63

VOORWOORD
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Scan mij en ga direct 
naar de vacatures

Vacature

Werk aan unieke oplossingen voor 
geluidsbeheersing, deuren en gevels. 

Heb jij oog voor detail?
Engineers, monteurs, projectleiders en werkvoorbereiders werken bij 
ons nauw samen om werk- en leefomgevingen veiliger te maken met 
slimme producten. Zo maken we machines stiller en voorzien we gevels 
van perfect passende deuren. Ook iets voor jou?

Scan deze QR code en bekijk 
direct onze vacatures!



SAMEN verder
Nog altijd is er meer dan winnen en ver-
liezen, maar ondanks dat is het meer dan 
teleurstellend, dat het vaandelteam van 
GVV’63 komend seizoen uitkomt in de 4e 
klasse. Gezien alle aanwezige teams die de 
afgelopen 2 seizoenen door de versterkte 
degradatie in deze klasse terecht zijn ge-
komen noem ik het een veredelde 3e klas-
se. Graag keren we zo snel mogelijk terug 
met een verjongd GVV’63. Een team dat 
de komende jaren met verzorgd aanvallend 
voetbal een stabiele 3e klasser kan worden. 
Een stapje terug om er hopelijk weer een 
paar vooruit te maken. Dit is geen gemak-
kelijke opdracht wel een mooie doelstelling 
voor komende seizoenen.

Terugblik
Er zijn altijd redenen en excuses te verzin-
nen waarom de degradatie door de na-
competitie een feit is. De bal is nog altijd 
rond en in het voetbal is altijd alles mogelijk 
maar te vaak voor ons net niet of een mo-
ment van verslapping wat beslissend was. 
Een teleurstellende 1e seizoenshelft en een 
meer dan prima 2e seizoenshelft hadden 
ons in de laatste wedstrijd van de compe-
titie afhankelijk gemaakt van resultaten op 
andere velden. Als OSS’20 nu gewoon ge-
wonnen had van GDC dan waren zij kam-
pioen en wij veilig en hadden we al met 
al een verdienstelijk seizoen gedraaid. De 
waarheid was anders en waren wij als team 
in de nacompetitie niet bij machte om als-
nog handhaving te realiseren. Als…… het 
voegt niets toe en aan ons als team om 
onszelf komend seizoen in een lastige com-
petitie te revancheren. Vraag je het mij als 
trainer dan ontwikkelen en verder te ver-

jongen we ons verder zoals zeker ook een 
doelstelling was naast handhaving. Zeker 
niet het hele seizoen is mislukt door de de-
gradatie al was de teleurstelling nog lang 
heel groot.

Er zijn jonge talenten opgestaan in selectie 
of in de jeugd (door de O21), er is weinig 
verval of eigenlijk alleen maar groei in de 
selectie, er is een O21 opgericht om onze 
jeugd eerder klaar te maken voor selectie-
voetbal en bovenal is er rust en een meer 
dan goede sfeer in de selectieteams en 
onderling. De complimenten aan het 2e 
team voor afgelopen seizoen mogen niet 
ontbreken en ook het 3e elftal verdiend de 
complimenten. De afgelopen 2 seizoenen 
is het gelukt om een stabiel 3e selectieteam 
representatief te laten voetballen. Waar het 
diverse clubs in de regio niet meer lukt een 
volwaardig 2e selectie elftal op de been te 
houden staan wij er als GVV’63 selectie 
met 3 teams goed op. Dit is een ontwikke-
ling om trots op te zijn. 

Trots
Als hoofdtrainer ben ik ondanks de resul-
taten trots op het team, de staf, overige 
mensen rondom de selectie en de samen-
werking binnen de staf en de selecties. De 
intentie om een voetballende oplossing te 
vinden om verzorgd aanvallend voetbal 
te spelen is er meer dan ooit. Er is zeker 
een voetballende ontwikkeling en met 
een paar individuele foutjes minder en een 
paar doelpunten meer hadden we onszelf 
ondanks de versterkte degradatie veilig 
gespeeld. Waren de geluiden positiever 
geweest of de teleurstelling minder groot 
want uiteindelijk is het eindresultaat zicht-

baar op de ranglijst en die conclusie is ge-
makkelijk te trekken. 

SAMEN
Ontwikkeling van een vereniging, een 
team en een herkenbare speelwijze doe je 
samen. Dit begint naar mijn beleving door 
de voetballende intenties te benadrukken 
in de jeugd. Een visie bepalen bij de TC 
senioren en in uitvoering brengen met de 
complete staf en in samenspraak met het 
team (spelers). Het is niet een hoofdtrainer 
die bepaald er staat een heel team. Vaak 
worden veel mensen hierin vergeten. Ik 
kan het niet alleen of beter gezegd ik wil 
het niet alleen doen. Rondom de selecties 
zijn zoveel mensen actief met hart voor de 
club en het team, steken hun kop boven 
het maaiveld uit, om belangeloos meer te 
doen dan een ander. Ik waardeer en res-
pecteer alle inzet en wil benadrukken dat 
zonder deze mensen er geen vereniging is 
zoals GVV’63. Deze mensen moet je steu-
nen, helpen en belonen.

Binnen de selectie is er enorm veel samen-
werking en overleg. In een team is er altijd 
iemand die de eindbeslissing neemt en de 
verantwoordelijkheid draagt. Die de schou-
derklopjes krijgt of kritiek ontvangt. Dit is 
hoe het werkt voor de buitenwereld of be-
ter gezegd in de wereld van het voetbal. 
GVV’63 draait niet om de trainer maar de 
mensen rondom de trainer. Zij verdienen te 
allen tijde een schouderklopje of de waar-
dering voor hun inzet. Denk aan; De on-
derhoudsploeg (die de velden bespeelbaar 
houdt net als het terrein), Ans (verzorgt de 
kleding rondom selectie), Dennie (die vlagt 
naar eer en geweten en dit is niet altijd een 

BINNEN DE SELECTIE IS ER

ENORM VEEL SAMENWERKING
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eervolle taak), Henk (als teammanager die 
het team en staf ontzorgt door zich bezig 
te houden met randzaken), Eric Jan en Mai-
kel (zij dragen zorg voor de ontwikkeling 
van onze (toekomstige) keepers), Gerard 
(die spelers fit probeert te houden of an-
ders snel weer op het veld krijgt), de TC 
(die probeert een visie vast te leggen en 
uit te dragen voor de korte en lange ter-

mijn), de spelers (die wekelijks hun best 
doen op het veld en hun steentje bijdra-
gen naast het veld) en Arnold, Kaj, Khalid, 
Wesley, Danny en Rik (de medetrainers die 
elkaar en mij onvoorwaardelijk steunen). 
Ondanks het wat mindere eindresultaat 
van selectie 1 gaan deze mensen samen 
verder om het beste uit het team, de club 
en zichzelf te halen. Voor mij is dit gehele 

team waardevol en heb ik geleerd dat deze 
mensen altijd voor de club het team en het 
persoonlijk individu klaar staan. Wanneer je 
ze het hardste nodig hebt zijn ze er, dit is 
op het veld, langs het veld en op moeilijke 
momenten, dan staat dit team voor elkaar 
klaar. Een belangrijke les voor mij en ieder-
een binnen GVV’63 is dat je samen verder 
komt dan alleen.

Arnold - Assistent: De samenwerking gebeurt bij 
GVV’63 op een manier die voor mij niet vanzelfspre-
kend is. Het belang van het eerste elftal staat voorop, 
maar dat in ogenschouw nemende, krijgt ieder indi-
vidu zowel speler als (assistent)-trainer en stagiair de 
ruimte zichzelf te ontwikkelen. Een mooi voorbeeld 
hiervan is de ontwikkeling die het tweede elftal de 
afgelopen jaren heeft gemaakt en de ontwikkeling 
van het 3e elftal. Ik verwacht hierin komend seizoen 
bij het eerste elftal zichtbaarder de vruchten van te 
gaan plukken, daar we geleidelijk sterk verjongd 
hebben binnen de selectie van het 1e elftal. Voor 
mij persoonlijk heeft de combinatie van de vrijheid 
die ik krijg vanuit de club en de staf in combinatie 
met de verantwoordelijkheden ervoor gezorgd dat 
ik het na 7 jaar nog steeds enorm naar mijn zin heb 
bij GVV’63.

Khalid - Tainer 2e elftal: Afgelopen seizoen heeft 
het 2e elftal met veel plezier samengewerkt met de 
staf van 1 en de uitwisseling van spelers. Dit was 
altijd in belang van de vereniging en het 2e elftal. 
Deze nauwe samenwerking met de trainer van 1 was 
in het verleden niet vanzelfsprekend maar hebben 
afgelopen seizoen meer dan bijgedragen aan de suc-
cessen van het 2e elftal.

Stefan - Aanvoerder: Afgelopen seizoen leek de-
gradatie totaal onnodig en onverwacht. Voetballend 
vaak beter maar fouten en slordigheden maakte het 

onverwachte waar. Komend seizoen blijven we uit-
gaan van eigen kracht. Als selectie moeten we blij 
zijn met de samenwerking binnen de selectie en de 
mensen rondom het team. De lijntjes zijn kort en 
randzaken prima geregeld. Nu is het aan de spelers 
om elkaar wekelijks te pushen om elke week het 
maximale uit het team te halen.

Henk - Teammanager: De samenwerking is prima, 
beslissingen reëel en verklaarbaar en ondanks de 
pech momenten in resultaat afgelopen seizoen staat 
er een hecht team. Ik verwacht niets meer dan het 
kampioenschap en ondanks alle pech ben ik trots op 
het team en trots op de rol die ik hierbij mag vervul-
len. Ik heb een goede klik met staf en (jonge) spelers 
en dat met mijn leeftijd.

Eric Jan - Keeperstrainer: Samenwerking heb ik 
de afgelopen 2 seizoenen als bijzonder prettig er-
varen. Duidelijke communicatie, prettig en altijd 
ruimte voor een goede discussie. Er is een duidelijke 
taakverdeling en verantwoordelijkheid. Vande staf 
en team verwacht ik het komende seizoen 100% 
concentratie en focus om samen betere resultaten 
te behalen.

Gerard - Fysio/verzorger: Samenwerking en com-
municatie verloopt prima en is op basis van onderling 
vertrouwen. Randgebeuren en faciliteiten zouden 
beter kunnen en zouden niet opgelost moeten wor-

den door hoofdtrainer of staf. Het verloop en resul-
taat afgelopen seizoen zijn teleurstellend te noemen. 
Te vaak net niet en veel te vaak beslissende persoon-
lijke fouten. Het is nu zaak om ons als team te her-
pakken. Inzet, wedstrijdbeleving en echt willen win-
nen moeten gaan bijdragen aan een mooi seizoen.

Dennie - Grensrechter: De grensrechter is naast de 
scheidsrechter een onmisbaar persoon op het veld 
maar ook de minst geliefde. Toch vind ik het fijn om 
de ‘grens’ van 1 te zijn. Het vertrouwen van en de 
samenwerking met de staf en spelersgroep houden 
het leuk. We moeten ons weer samen met steun van 
de supporters terug knokken naar de 3e klasse. 

Pascal - Hoofdtrainer: Qua resultaten gaan we 
voor een plek bij de top 3 en zou een periodetitel een 
welkom succes zijn. Dit is waar ik voor ga, ondanks 
dat ik weet dat men van buitenaf nog meer verwacht 
maar in deze “oude” 3e klasse met de naam 4e klas-
se is de tegenstand zeker niet te onderschatten. Elke 
week worden we, met name fysiek, uitgedaagd. 
Laten we ervoor gaan dat we voetballend ons hier 
tegen wapenen, ons mannetje staan wanneer nodig 
en dat we het vooral samen en met elkaar blijven 
doen. Dan kunnen er mooie dingen ontstaan. Via 
deze weg mijn complimenten aan eenieder die het 
lef heeft zijn kop boven het maaiveld uit te steken 
en ongeacht resultaat altijd blijft samen verder wil. 
Together Everyone Achieves More.

Van Lit Caravans & Aanhangwagens
       Inkoop Verkoop Onderhoud

www.vanlitcaravans.nl
Gameren

0418-564075
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Het begon al vroeg
Beide broers begonnen al op jonge leef-
tijd met voetballen. Als vier jarige begon-
nen ze bij de mini’s van GVV’63. Nigel 
werd 10 jaar lang getraind door zijn va-
der Gilberto. Zijn mooiste succes was het 
winnen van de beker met de JO15 van 
GVV’63. De enkele jaren jongere Ryan 
heeft meerdere jeugdtrainers gehad, 
waaronder de huidige hoofdtrainer Pa-
scal Rijkers. Beiden spelen ze graag op 
het middenveld. Nigel meer als verdedi-
gende middenvelder en Ryan als aanval-
lende middenvelder. Enkele jaren geleden 
maakten de broers een uitstapje naar 
Nivo Sparta. Maar sinds vorig seizoen 
spelen ze weer op Sportpark Maartens-
hof.

In welke teams zien we jullie het ko-
mende seizoen en wat zijn jullie doel-
stellingen?
Nigel: “Ik hoop vooral in het eerste elftal 

zoveel mogelijk minuten te maken. En zo-
veel mogelijk leren en een stabiele speler 
worden. De degradatie van vorig seizoen 
was pijnlijk en onnodig. Heel jammer dat 
we met een versterkte degradatieregeling 
te maken hadden. We hopen dit seizoen 
mee te draaien in de top en een periode-
titel te pakken”.

Ryan: “Dit seizoen ga ik naar de JO19-
1. We komen uit in de derde klasse. We 
hebben een mooi team en krijgen er wat 
ervaring bij met Jesmer, Kris en Ruben. 
Mijn doel is om kampioen te worden en 
om daarna bovenin mee te draaien in de 
tweede klasse. Ik wil me ook persoonlijk 
ontwikkelen. Ik mag in de voorbereiding 
met de selectie meetrainen en daarna 
één keer per week. Hopelijk lukt het om 
uiteindelijk aan te sluiten bij het eerste”.

Tevens spelen de broers in het GVV’63 
O21 team. Het is de bedoeling om met 

dit team in een regionale competitie te 
gaan spelen.

En jullie treden ook in de voetsporen 
van je vader als trainer?
Ja, wij zijn dit seizoen allebei assis-
tent-trainer bij een jeugdteam. Nigel is als 
assistent bij GVV’63 JO16-1 en Ryan bij 
GVV’63 JO12-1. Toch willen ze niet stel-
len dat ze als trainer al in de voetsporen 
van vader Gilberto staan, die bij GVV’63 
jarenlang als trainer actief is geweest en 
momenteel hoofdtrainer is bij voetbalver-
eniging Vuren. Maar de broers grappen 
al snel dat ze hem qua voetballer al wel 
voorbij zijn.

Wat willen jullie over vijf jaar bereikt 
hebben?
Nigel geeft aan dat hij een vaste basisspeler 
in het eerste elftal van GVV’63 wil zijn, die 
van waarde is voor het team. Ryan geeft 
aan dat hij er precies hetzelfde over denkt.

DE GEBROEDERS NIGEL EN RYAN SMIT 

ZIJN AMBITIEUS

Voor dit interview spreken we de Gamerse broers Nigel en Ryan Smit. Nigel (20) heeft afgelopen zomer zijn 
opleiding Technicus Engineering afgrond en is sinds kort werkzaam bij Roam Special Cycles. Zijn broer Ryan 
(17) begint aan het examenjaar van de opleiding Allround Vakmanschap. Beide broers zijn regelmatig in de 
sportschool te vinden. Maar het is duidelijk, op nummer één staat voetbal.
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ASN Autoschade Strijk, 
IJzersterk in schadewerk! 

✓ Strijk Autoschade neemt de volledige afhandeling 
met de verzekeringsmaatschappij over 

✓ De kwaliteit van onze dienst wordt gewaarborgd 
✓ Er is altijd vervangend vervoer beschikbaar 

 

 

 
Rondgang 23 – 5311 PB – Gameren  

T: 0418 - 67 03 08 E: info@strijkautoschade.nl 

 

In- en Verkoop van:
Oude metalen - schroot - bruikbaar ijzer. Sloopwerkzaamheden.
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Het is donderdag 8 augustus 2024. De velden liggen er vers 
gemaaid bij. De geluiden van voetbal klinken. ‘Tijd!’ ‘Draaien!’ 
‘Goeie bal!’ Een ‘Aaaaaah’ als een aanname niet gaat zoals in het 
hoofd zit. Een fluit op de vingers van de trainer. ‘Mannen, het zit 
er weer op voor vandaag.’ ‘Aaaah, nu al?’ klinkt het. De trainer 
hoort het tevreden aan.

Die trainer is Rik van Domselaar, sinds een paar jaar de vaste trai-
ner/coach van het derde elftal van GVV’63. Hij werkt voor zichzelf 
als personal trainer. Na de eerste training volgde er een gesprek.
“Ik ben in de corona-periode er eigenlijk in gerold. Ik voetbalde 
zelf nog in het tweede elftal, maar ik moest noodgedwongen 
stoppen omdat ik een blessure kreeg en een eigen onderneming 
startte. Vanuit de jeugd kwamen er toen spelers over, dat was te 
veel voor twee elftallen. Ik ben toen gevraagd om het derde elftal 
op te pakken. Dit wordt ondertussen alweer het vierde seizoen en 
het bevalt uitstekend.”

Een voetballer die gestopt is, dat is vast wennen geweest. Rik 
geeft aan dat hij heel erg kan genieten van een groep, hoe zo’n 
groep met elkaar omgaat en dat er ontwikkelingen in een groep 
zichtbaar zijn. Hij vindt het leuk om met jonge jongens te werken. 
Uiteraard is de derde helft niet onbelangrijk, dat is een motto die 
bij GVV’63 past. Dat laatste geeft ook aanvoerder Robin Kreling 
aan, die na de training aan is geschoven bij het gesprek.

Rik: “In principe is het doel van het derde elftal is om uiteindelijk 
spelers op te leiden die eventueel de stap kunnen maken naar 
een tweede elftal. Het is niet zo zeer het doel om kampioen te 
worden, maar het doel is opleiden. Opleiden gaat in mijn ogen 
met jongens die passie hebben, die het leuk hebben met elkaar, 
functioneren als team en dat er uiteindelijk een paar spelers zijn 
die de stap naar een tweede elftal kunnen maken, waardoor ook 
weer het derde elftal sterker wordt.”

Met Rik aan het roer heeft het derde elftal een trainer die voor 
zichzelf werkt als personal trainer. Ook dat is niet uit de lucht 
komen vallen. Rik: “Ik heb gewerkt op sportscholen, gewone 
scholen, binnen de topsport en waar de vlakken elkaar het mees-
te raken is de omgang met mensen. Als je op de goede manier 
met iemand omgaat of dat je iemand op de juiste wijze weet te 
motiveren, dat kan tot hele goede ontwikkelingen leiden. Als je 
daarnaast verstand hebt van de opbouw van een training, bij-
voorbeeld dat je je spelers niet meteen bij de eerste training over 

de stang moet jagen, wat vroeger nog wel eens gebeurde, dan 
komt het voor de spelers ook een stuk logischer over. Hetzelfde 
geldt voor de mensen die bij mijn bedrijf personal training komen 
volgen. Het blijven motiveren om doelen te halen is de grootste 
overeenkomst tussen het zijn van trainer/coach bij een voetbalelf-
tal en het zijn van personal trainer.

Aanvoerder van de ploeg is Robin Kreling. Robin voetbalt sinds 
de F-jes bij GVV’63. Hij is bij GVV’63 terecht gekomen via Richan 
Kreling (“Junior, de mensen binnen de club weten over wie ik het 
nu heb”). Robin vindt het bijzonder om aanvoerder te zijn. “Ik 
voel dat ik een klein beetje een andere rol moet nemen om meer 
leiderschap over te dragen, ook om wat Rik en Danny (assistent 
van Rik, red) over willen brengen naar de groep. Ik ben niet de 
oudste, maar ook niet de jongste, maar heb toch een aantal jaren 
ervaring, waardoor ik makkelijker wat jongens op sleeptouw kan 
nemen. Dat is ook het doel voor komend jaar.”

Als positief punt van de vereniging vindt Robin dat er een goede 
combinatie is van het leuk hebben op het veld en het leuk heb-
ben naast het veld met het team. “Dat loopt eigenlijk één op één 
op elkaar over,” zegt hij er zelf over. “Het is één en al gezelligheid 
op het veld, de trainingen zijn fanatiek en dat is buiten het veld 
ook het geval. Dat geldt voor het eerste en tweede denk ik ook 
wel.” Na de wedstrijd blijven er genoeg mensen hangen om een 
biertje te doen en de andere keer, als het eerste uit moet spelen, 
gaan ze met een paar teamgenoten bij die wedstrijd kijken. Maar 
er wordt ook gesproken over teamuitjes, zowel midden in als aan 
het einde van het seizoen. Zo wordt er gewerkt aan de teambuil-
ding en de gezelligheid. Rik vult aan: “Je ziet ook dat meerdere 
elftallen door elkaar heen zitten als er na de wedstrijd een biertje 
wordt gedaan. Je bent op zich één elftal, maar daar is buiten het 
veld weinig van te merken, dan is het net één geheel.”

Als doelstellingen voor komend seizoen geven beide heren aan 
dat ze op dezelfde voet door wilden gaan op de goede tweede 
seizoenshelft van het afgelopen seizoen. Nadat iedereen aan ge-
wend was, werden er in de tweede seizoenhelft serieuze punten 
gepakt. “Leuk meedraaien in de derde klasse,” aldus Rik. “Er is 
een vaste groep met ervaren jongens. Als er jongens terug gaan 
komen vanuit het tweede, dan worden wij daar een stuk beter 
van.” Robin vult aan. “We hopen vooral voetballende teams te-
gen te krijgen, waardoor we zelf ook beter kunnen voetballen, 
dus we hopen op een mooi seizoen.”

“LEUK MEEDRAAIEN

IN DE DERDE KLASSE”
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“Het is toch mooi dat we in ons dorp zo’n grote vereni-
ging hebben?”
Arjen en Linda Verzeijl zijn al jarenlang bekende gezichten op 
ons sportpark Maartens hof. Na jarenlang in de jeugd- en seni-
orenelftallen gespeeld te hebben, voetballen beiden nu in de 
vrijdagavondcompetitie: Linda bij de dames 30+ en Arjen bij de 
heren 35+.

Kunnen jullie iets vertellen over hoe je bij GVV’63 terecht-
kwam?
Arjen: “Ik moest van mijn moeder eerst verplicht mijn zwem-
diploma halen, daarna mocht ik op voetbal. Inmiddels ben ik al 
38 jaar lid. Op een gegeven moment moest ik helaas stoppen 
vanwege mijn werk en blessures. Mijn vrienden gingen bij 35+ 
spelen en ik ging mee voor de gezelligheid. Tot er een keer nood 
aan de man was; ze hadden te weinig spelers, of ik mijn tas niet 
mee kon nemen? Zo ben ik erin gerold! Op vrijdagavond ben ik 
weer van de partij. Maar op zaterdag heb ik flink last van spier-
pijn. Het voordeel is dat we op zaterdag lekker bij het eerste 
kunnen gaan kijken met z’n allen.” 
Linda: “Ik voetbalde vroeger in Kaatsheuvel bij de Berkdijk. Ik 
kwam bij GVV’63 terecht via Arjen. Ik kwam de kantine in als 
‘vriendin van’. Kobus zette me op de statafel en zei: “Ik zal je 

gelijk eens even goed voorstellen hier." Nou, daar stond ik dan. 
Eerst ging ik altijd bij Arjen kijken, maar na twee jaar ben ik zelf 
gaan voetballen bij de dames. Hier heb ik altijd met veel plezier 
gespeeld met een heel leuk elftal. Uiteindelijk viel het team een 
beetje uit elkaar, omdat we allemaal nog wel wilden voetballen, 
maar ook niet langer de verplichtingen wilden en/of moeder 
werden.”

Jullie zijn niet alleen spelend actief bij GVV’63, maar ook 
organisatorisch doen jullie het een en ander. Zo heeft Ar-
jen het Snerttoernooi opgezet en Linda is hier nu ook bij 
aangesloten om dit voor de dames te organiseren.
Arjen: “Ooit, we denken in 2006, is het begonnen met een 
spontaan idee in de kroeg. Ik zat met Dennis v.d. Kaa, Mitch 
Brienen en Rico v.d. Maas. Het is toch leuk als we een toernooi-
tje doen en dat kan ook prima met koud weer. Zo werd het 
snerttoernooi geboren. Lies v.d. Kaa zou voor de glühwein zor-
gen en een pan gehaktballen en mijn moeder ging erwtensoep 
koken. Binnen 3 weken was het geregeld. Het eerste jaar had-
den we 8 teams gecharterd, daarna 10 en afgelopen jaar waren 
we met 12 teams. Het is altijd een mooie dag! Toen Ralph van 
Tuijl is overleden is de naam veranderd in Keilenbaktoernooi, als 
eerbetoon aan hem. 

“HET IS TOCH MOOI DAT WE IN ONS DORP 

ZO’N GROTE VERENIGING HEBBEN”
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Linda: Afgelopen jaar hebben we voor het eerst ook dames-
teams mee laten doen. We hadden 4 teams. We kregen hele 
leuke reacties van de deelnemende dames, dus we gaan het dit 
seizoen weer proberen. 

Wat zijn voor jullie hoogtepunten uit de afgelopen jaren?
Arjen: “Het snerttoernooi wat ook echt gespeeld werd in de 
sneeuw, dat was prachtig! Daarna Henk Damen die optrad in 
de kantine, de kantine stond bomvol. Dit vond ik voor mezelf 
een hoogtepunt, omdat ik er organisatorisch bij betrokken was. 
Qua voetbal vond ik de nacompetitiewedstrijden altijd gewel-
dig. Denk aan Drechtstreek, EBOH en STEDOCO. Met de bus 
naar die wedstrijden, vuurwerk en fakkels, geweldige sfeer! En 
Gameren-Brakel waarbij Gameren in de laatste minuut scoorde 
waardoor Brakel degradeerde.
Linda: “Ik vind het geweldig dat we als vrouwen 30+ weer met 
z’n allen bij Gameren voetballen. We zijn in Hedel begonnen 
met 30+, maar dat voelde nooit als thuis. Ik vind het mooi dat 
we maar weinig woorden nodig hebben om elkaar weer te vin-
den op het veld. We hebben het altijd zo gezellig onderling.”

Dames 30+ is afgelopen seizoen voor het eerst geen kam-
pioen geworden. Heren 35+ is het wel gelukt het kampi-
oenschap binnen te slepen. Wat verwachten jullie van dit 
seizoen?
Linda: “We hadden afgelopen seizoen iets meer tegenstand 
dan voorgaande seizoenen. Emplina is terecht kampioen gewor-
den. Ik verwacht dat wij dit seizoen weer ‘gewoon’ kampioen 

worden, daar gaan we voor! En ik wil dit seizoen elke wedstrijd 
de 0 houden als keeper, ook even een persoonlijk doel erbij.”
Arjen: “Afgelopen seizoen speelden wij voor het eerst 35+. We 
hadden best een goede competitie. De eerste seizoenshelft was 
vooral heel gezellig. Toen hadden we eigenlijk wel kampioen 
moeten worden, maar helaas, dat is niet gelukt. De tweede sei-
zoenshelft zijn we wel kampioen geworden. Als ik kijk hoeveel 
sterspelers we hebben, moet het aankomend seizoen weer luk-
ken om kampioen te worden.”

Wat vonden jullie de leukste tegenstander?
Arjen: “Jan van Arckel: in de wedstrijd lekker fel, maar daarna 
handjes schudden en gezellig een biertje drinken.”
Linda: “Ik vond het het leukst toen we dat feest thuis hadden, 
samen met de heren tegelijk. Dat was beregezellig! Die dames 
uit Sint Michielsgestel waren erg gezellig. Woudrichem en Haaf-
ten zijn ook altijd leuk! We hebben geen onaardige teams, maar 
iedereen is fanatiek!” 

Welke plaats heeft GVV’63 in jullie leven?
Arjen: “Gameren is een mooie club. Wij voetballen beiden bij 
30+ en 35+. Dat is een aantal vrijdagavonden per jaar. Daar-
naast lekker elke zaterdag voetbal kijken met mijn vrienden. 
Maar ook onze dochters Indy en Tess spelen bij GVV’63.”
Linda: “Ik vind het mooi dat je zo’n grote vereniging in je dorp 
hebt. Dat je iedereen kent en dat het altijd gezellig is. Ook vind 
ik het prachtig dat we als oud-teamgenoten nu naar onze kinde-
ren staan te kijken met z’n allen. Dat is wel bijzonder! 

info@wimvanwijk.nl  | Ridderstraat 3A  5311CK  Gameren |  0418 56 21 64 | wimvanwijk.nl

Dé complete leverancier van zonweringen, verandadaken, rolluiken en garagedeuren bij u in de regio.

ONZE STERKE
PUNTEN:

 Meest complete showroom in de regio
 Producten werkend te zien
 Deskundige verkoopmedewerkers
 Eigen, ervaren montageteams

 Inmeting en advies aan huis
 Betaling na oplevering
 Beste prijs-kwaliteitverhouding
 Eigen assemblage afdeling

 Meer dan 25 jaar ervaring
 Uitstekende service en garantie

ZONWERING    ROLLUIKEN    GARAGEDEUREN    VERANDADAKEN
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Rowan Verheij (21)
Keeper

Muzzamil Ahmadzai (29)
Verdediger

Laurens van Brakel (23)
Keeper

Stefan Blom (33)
Verdediger

Bjorn van Bruchem (33)
Middenvelder

Damian van Doesburg (21)
Verdediger

Derk Lagrouw (30)
Verdediger

Hidde Boersma (25)
Verdediger

Charaf Kaaouass (23)
Verdediger

Rico Grandia (24)
Verdediger

Daniel Bouma (25)
Middenvelder

12



Martijn van der Vegt (24) 
Middenvelder

Tim de Laat (32)
Middenvelder

Ronald van Wijk (30)
Middenvelder

Joost van Heel (21)
Middenvelder

Richan Kreling (37)
Aanvaller

Jeffrey van der Meijden (38)
Aanvaller

Julian Ringelberg (21)
Aanvaller

Ricardo van Rijnsbergen (20)
Aanvaller

Yaasir Daarih (23)
Middenvelder

Nigel Smit (20)
Middenvelder

Mathijs Libbers (29)
Aanvaller

Dennis van Heusden (26)
Middenvelder

13



 

Levering, montage en onderhoud van
onder andere:

Bezoek onze website www.PenGsafety of neem contact met ons op via info@PenGsafety.nl of 0418-561761

AED’s
Brandblusmiddelen
Brandmeldinstallaties
Camerabeveiliging
Droge blusleidingen
EHBO koffers
Inbraakbeveiliging
Noodverlichting
Ontruimingsinstallaties
Rookmelders
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WWW.FYSIOCENTRUMLARS.NL

 
De gespecialiseerde Triggerpoint Fysiotherapeut in de 

Bommelerwaard! 

Wij kijken verder dan de pijnplek zelf, aangezien de oorzaak van de 
pijn mogelijk ergens anders zijn oorsprong heeft. Er zijn veel 
klachten waarbij wij u kunnen helpen zoals: 
- Rug-, nek-, hoofdpijn 
- Schouderklachten 
- Heup- en knieklachten 
- Hernia en zenuwklachten 
- Revalidatie 

Fysio Centrum Lars heeft een prachtige locatie met een grote 
sportzaal van 120M2. 
Wij bieden: 
- Dry Needling 
- Triggerpointtherapie & fysiotherapie 
- Small group Fitness 
- Personal Training 
- Circuittraining 
- Bootcamp outdoor 
- Massage en sporttherapie (door Massage Sportivo) 

Volg ons op social media om op de hoogte te blijven van ons aanbod 
en nieuws op het gebied van sport/fysio.  

www.fysiocentrumlars.nl
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Eric-Jan Manders
Keeperstrainer

Gerard Bambacht
Fysio / Verzorger

Dennie Den Tek
Assistent Scheidsrechter

Maikel van Tuyl
Keeperstrainer

Henk Blom
Teammanager

Arnold Kooijman
Assistent trainer 

Pascal Rijkers
Hoofdtrainer 

Kaj Vierbergen
Assistent trainer

Koen van Gog (16)
Youngster

Ryan Smit (17)
Youngster
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Naam:  Bram Evers

Leeftijd:  10 jaar

Woonplaats:  Zaltbommel

School:  De Leiboom

In welk team speel je:  JO12-1

Positie:  Rechts achter

Leukste aan voetbal is:   Het samen spelen in een 
team en mooie acties 
maken

Favoriete voetbalclub:  PSV

Favoriete speler/ speelster:  Luuk de Jong

Favoriete speler/ speelster
van GVV’63:   Alle spelers uit mijn team

Favoriete vakantieland:  Frankrijk

Favoriete vak op school:  Gym

Dit wil ik later worden:  Dat weet ik nog niet

Favoriete programma, 
serie of film:  Robin Hood

BRAM EVERS

Naam: Isa van Horssen

Leeftijd:  12 jaar

Woonplaats:  Nieuwaal

School:  De Regenboog Nieuwaal

In welk team speel je:  MO-13

Positie: Links midden, soms ook 
 verdediging 

Leukste aan voetbal is:   Lekker actief bezig zijn 
buiten, samen met het 
team/vriendinnen.

Favoriete voetbalclub: Feyenoord

Favoriete speler/ speelster: Jahanbakhsh 

Favoriete speler/ speelster 
van GVV’63: Wessel van Horssen (broer)

Favoriete vakantieland: Spanje

Favoriete vak op school: Gym

Dit wil ik later worden: Profvoetballer

Favoriete programma, 

serie of film: Film Leeuwin

ISA VAN HORSSEN
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LINEAGELOGISTICS.COM

Ongeacht de stap, ongeacht de uitdaging, u kunt bouwen op Lineage 
om uw producten veilig, efficiënt en op tijd te transporteren

Reimagining
the world’s food
supply chain

Middelkampseweg 1
Gameren, 5311PC

Phone: +31 85 0402801
LINEAGELOGISTICS.COM

LINEAGELOGISTICS.COM

Bakker van Keulen  
en GVV’63

Wij van Bakker van Keulen doen graag iets terug voor onze samenleving. 
Daarom sponsoren we ook regelmatig sportieve projecten en leveren we een 
maatschappelijke bijdrage aan de samenleving van Gameren en de 
omliggende dorpen. Daar ligt namelijk ons hart. 

Wij sponsoren altijd in goederen. Zo maken wij het mede mogelijk 
dat u in de kantine van GVV’63 kunt genieten van onze heerlijke 
met Goud Bekroonde worstenbroodjes.  
 
Alles over Bakker van Keulen, onze producten en de BVKclubacties  
vindt u op onze website. U kunt via onze webshop ook eenvoudig  
en veilig online bestellen!

Samen voor meer resultaat!

bakkerijvankeulen.nl
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KAMPIOENEN ‘23-’24

JO15 

KAMPIOEN

HEREN 35+ KAMPIOEN

2E PERIODE

KAMPIOEN

VR30+ 
KAMPIOEN
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VOOR DE FAMILIE JONKERS IS SPORTPARK MAARTENSHOF 

EEN TWEEDE THUIS

Vanaf het begin
Vanaf het ontstaan van de vereniging is de familie Jonkers be-
trokken bij GVV’63. Het was de inmiddels overleden overgroot-
vader Jan Jonkers die als voorzitter van de Stichting Jeugdzorg 
Gameren een aanzet deed om in Gameren een voetbalvereni-
ging op te richten. De notulen van de oprichtingsvergadering 
op 13 december 1962 kwamen van zijn hand. In de eerste ja-
ren van de vereniging is Jan penningmeester en secretaris van 
GVV’63. Vanaf de begin jaren is Jan ook actief als voetballer, 
iets wat hij tot zijn 47e volhoudt. Later was Jan nog vaak bij 
GVV’63 aanwezig als supporter van zijn kleinzoons.

Met de paplepel
Ook bij zoon Harry Jonkers is de liefde voor de voetbalsport en 
GVV’63 met de paplepel ingegoten. Als kind begint hij in 1965 
met voetballen. Uiteindelijk gaat hij in het vierde elftal van 
GVV’63 voetballen. Een vriendenteam dat garant stond voor 
plezier, waarmee in 1979 een mooi kampioenschap werd be-
haald. “In dat seizoen werden het eerste, derde en vierde kam-
pioen. Er werd een speciale fles wijn met een GVV’63 etiket 
uitgebracht, die heb ik nog thuis staan”. Door een knieblessure 
stopt Harry met voetballen, maar vervelen hoeft hij zich niet. 
Hij is ruim negen jaar actief als jeugdtrainer van de teams van 
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zijn zonen Arjan, Richard en Stefan. Harry woont in Nieuwaal, 
veel Nieuwaalse jeugd speelt in de jaren tachtig bij vv Zuilichem. 
Maar omdat ze met Harry mee konden rijden naar de trainin-
gen, maken er veel de overstap naar GVV’63. Tevens was Har-
ry ook op bestuurlijk vlak van waarde voor de vereniging, hij 
neemt ruim vijftien jaar zitting in het bestuur van GVV’63. Ook 
maakt hij jarenlang deel uit van de redactie van clubblad De 
Punter. 

Sinds zijn pensionering is hij toegetreden tot de donderdagoch-
tend onderhoudsploeg. En hij heeft zelfs zijn voetbalschoenen 
weer aangetrokken. Elke dinsdagochtend is hij met de Walking 
Footballers van GVV’63 actief bezig. Ook wordt er regelmatig 
deelgenomen aan toernooien. En op zaterdag hoeft hij zich he-
lemaal niet te vervelen. Op vrijdagavond wordt samen met zijn 
vrouw Greet de planning gemaakt, welke wedstrijden van de 
kleinkinderen ze gaan bezoeken. En in de middag is hij uit en 
thuis aanwezig als supporter van het eerste elftal. 

Een voetbalfamilie
De drie zonen van Harry beginnen alle drie met voetballen bij 
de F-pupillen van GVV’63. Arjan stopt op 23-jarige leeftijd van-
wege diverse blessures. Maar is daarna al snel actief in diverse 
functies zoals de activiteitencommissie, jubileumcommissie en 
ook nog bij De Punter. Ook is hij enkele jaren jeugdtrainer en 
maakt onderdeel uit van het huidige bestuur, waar hij onder 
andere verantwoordelijk is voor de website en social media. 

Broer Richard speelt eerst diverse jaren in de selectie, waarna 
hij afzakt naar het legendarische vierde elftal. Op dit moment 
speelt hij niet meer op de zaterdag, maar is op vrijdagavond 
actief met het 7 tegen 7 team van GVV’63. Ook Richard is een 
aantal jaren actief als jeugdtrainer en maakt momenteel deel uit 
van de sponsorcommissie. 

De jongste broer Stefan mocht als vijftienjarige al een keer rui-
ken aan het eerste elftal, maar kiest er al snel voor om in een 
lager elftal te gaan spelen, aangezien er weinig tijd was voor 
trainen. Na een aantal jaren stopt hij met voetballen. Alleen 
voor het fameuze Keilenbaktoernooi haalt hij zijn voetbalschoe-
nen nog uit de kast. Ook Stefan is op de zaterdag veelvuldig op 
ons Sportpark te vinden om de verrichtingen van zijn kinderen 
te volgen. 

De vierde generatie
Het afgelopen seizoen waren er negen kleinkinderen actief in 
het geel-zwart van GVV’63: Milan, Joep, Femke, Fenna, Guusje, 
Vico, Luuk, Fiep en Liva. Voetballen bij GVV’63 loopt als een 
rode draad door de familie heen. Bijna elke avond moet er wel 
iemand trainen en op de zaterdag komt iedereen elkaar ook 
weer tegen op het sportpark. Het komend jaar is Guusje niet 
meer actief. En ook Luuk speelt vanaf dit seizoen niet meer bij 
GVV’63, hij maakt een mooie stap naar de jeugdopleiding van 
Willem II. Dat maakt het niet makkelijker voor opa en oma om 
alles te kunnen blijven volgen!

Opent nieuwe deuren...Opent nieuwe deuren...
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DENNIS VAN HEUSDEN

MARTIJN VAN DER VEGTKOEN VAN GOG

DEREK LAGROUW
Naam:  Dennis van Heusden
Leeftijd:  26
Woonplaats:  Zaltbommel
School/werk:  Ik werk als juridisch adviseur bij een 

accountantskantoor.
Positie:  Middenvelder
Vorige clubs:  N.I.V.O.-Sparta, VV Jan van Arckel, VV 

Brakel

Waarom GVV’63:  
Omdat ze zo’n prachtig clublied hebben!

Mooiste moment:
Het kampioenschap en de daarbij behorende promotie 
naar de reserve hoofdklasse met N.I.V.O.-Sparta 2. 

Favoriete tegenstander:
Het is altijd leuk om tegen teams te spelen waar je veel 
bekenden tegen komt. Ik kijk dus zeker uit naar de 
bekerwedstrijd tegen één van mijn oude clubs, Jan van 
Arckel.

Favoriete club: 
Er gaat geen club ter wereld boven Feyenoord, maar bij de 
Tricolores vind ik het ook altijd erg gezellig!

Naam:  Derek Lagrouw
Leeftijd:  30
Woonplaats:  Gameren 
School/werk:  Beleidsadviseur Jeroen Bosch Ziekenhuis
Positie:   Centrale verdediger / verdedigende 

middenvelder 
Vorige clubs: SSC’55

Waarom GVV’63:  
In 2019 naar Gameren verhuisd, in 2021 bij de club 
gekomen als trainer in de jeugd, vorig jaar overtuigd 
om voor deze mooie club te komen spelen. Een warme 
vereniging waar je binnen een paar weken volledig 
opgenomen wordt.

Mooiste moment:
Promotie- en kampioenswedstrijden bij mijn vorige club 
vergeet ik niet snel. Daarnaast de bekercampagne met 
GVV’63 2 afgelopen seizoen, met in het bijzonder de halve 
finale in Eindhoven bij Brabantia. Meer supporters mee 
uit Gameren dan er uitsupporters zijn bij de gemiddelde 
wedstrijd in de Keuken Kampioen Divisie.

Favoriete tegenstander:
NEO’25 is van kinds af aan de grote rivaal. Voor mij 
persoonlijk mooi dat ik die ook bij GVV’63 tegen ga komen.

Favoriete club: 
RKC Waalwijk 

Naam:  Koen van Gog
Leeftijd:  16
Woonplaats:  Gameren
School/werk: I da Gerhardt Collega (Havo) / parttime 

Albert Heijn
Positie:  Laatste man / voorstopper
Vorige clubs: -

Waarom GVV’63:  
Omdat ik al sinds de jeugd bij GVV’63 voetbal!

Mooiste moment:
Mee trainen met het 1e van GVV’63, daarnaast een 
doelpunt gescoord uit een kopbal

Favoriete tegenstander:
Alle tegenstanders waarvan we winnen

Favoriete club: 
PSV Eindhoven

Naam:  Martijn van der Vegt
Leeftijd:  24
Woonplaats:  Zaltbommel
School/werk:  Lichamelijke opvoeding docent op het 

Heerenlanden in Leerdam
Positie:  Rechtsback, rechtsmidden
Vorige clubs:  N.i.v.o Sparta jeugd en tweede elftal 2 

jaar en HRC’14(2 jaar)

Waarom GVV’63:  
Ik heb gekozen voor GVV’63 vanwege de hechte 
gemeenschap waar iedereen elkaar kent en bijdraagt, de focus 
op de jeugd en hun toekomst. Daarnaast past de visie van het 
eerste elftal heel erg bij mij als speler.

Mooiste moment:
Het kampioensjaar met het tweede elftal van Nivo Sparta in de 
eerste klasse, waar we alle wedstrijden vrij konden voetballen 
en ook tegen grote clubs met duidelijke cijfers konden winnen. 
Daarnaast was het plezier en strijd dat op elke training terug 
kwam, fantastisch om mee te maken. Ook het team weekend 
in Liverpool is er een die ik niet snel zal vergeten. Daar hebben 
we een leuke tijd gehad met het tweede elftal van Nivo Sparta.

Favoriete tegenstander:
Ik heb niet echt een favoriete tegenstander. Ik speel denk ik 
het liefst tegen clubs uit de regio.

Favoriete club: 
Ajax
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RICO GRANDIA

YAASIR DAARIHRYAN SMIT

RICARDO VAN RIJNSBERGEN
Naam:  Rico Grandia 
Leeftijd:  24
Woonplaats:  Aalst 
School/werk:  Pedagogisch medewerker Kanteel 

kinderopvang 
Positie:  Centraal achterin, rechts back. 
Vorige clubs:  Roda boys 

Waarom GVV’63:  
Leuke club, mooie accommodatie, spelen met vrienden, 
plezier terug vinden in het voetballen en bovenal mezelf 
verder blijven ontwikkelen.

Mooiste moment:
Het kampioenschap met Roda Boys vorig seizoen. 

Favoriete tegenstander:
NIVO Sparta 

Favoriete club: 
Ajax 

Naam:  Yaasir Daarih 
Leeftijd:  23
Woonplaats:  Tilburg 
School/werk:  Studerend Bedrijfseconomie & bijbaantje 

bij Patch
Positie:  Middenveld
Vorige clubs: -

Waarom GVV’63:  
Sinds mijn 8e eerst in Gameren gewoond, vanaf de E’tjes 
bij de club terechtgekomen en heel de
jeugd doorlopen en nu dus het 1e.

Mooiste moment:
Kampioenschap in de A onder Ton Verhaar en toch wel 
het bereiken van de halve finale in de beker
vorig seizoen met het 2e.

Favoriete tegenstander:
Favoriete tegenstander blijft toch wel Nivo Sparta, de wil 
om te winnen is dan vaak toch nog wel iets
groter.

Favoriete club: 
Feyenoord 

Naam:  Ryan Smit
Leeftijd:  17
Woonplaats:  Gameren 
School/werk:  KW1C Allround vakmanschap 
Positie:  Middenvelder 
Vorige clubs:  Gvv’63, Nivo Sparta

Waarom GVV’63:  
In de jeugd heb ik al tot de JO12 gevoetbald in Gameren. 
Op 12 jarige leeftijd kreeg ik de kans om op divisie niveau 
bij Nivo Sparta te gaan voetballen. Na mijn wedstrijden 
bij Nivo was ik in de middag weer bij GVV63 te vinden. 
Na 4 seizoenen miste ik toch weer de combinatie van 
presteren en plezier en ben ik teruggekomen bij GVV63. 
Vorig seizoen een jaartje JO17-1 en nu de kans om verder 
te ontwikkelen in de voorbereiding bij het eerste elftal van 
Gameren. 

Mooiste moment:
Kampioenschap 4e divisie bij Nivo Sparta en nu de kans 
om mijn eigen verder te ontwikkelen tussen de (ervaren) 
spelers van het 1e elftal. 

Favoriete tegenstander:
Maak me niet zoveel uit, maar ik vind wedstrijden tegen 
clubs uit de regio wel leuk.

Favoriete club: 
Feyenoord 

Naam:  Ricardo van Rijnsbergen
Leeftijd:  20
Woonplaats:  Zaltbommel
School/werk:  Ondernemer(eigen bedrijf)
Positie:  Spits / rechts buiten
Vorige clubs:  Nivo Sparta - Empelina

Waarom GVV’63:  
Mijn oom wilde graag dat ik bij Gameren kwam voetballen 
(riep hij al jaren)

Mooiste moment:
Stage trainingen bij PSV

Favoriete tegenstander:
Nivo Sparta

Favoriete club: 
PSV
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Voorafgaand aan het seizoen spraken we met onze nieuwe da-
mestrainer Willem Remerie. De Veenendaler heeft zijn sporen in 
de voetbalwereld ruimschoots verdiend. Willem stelt zich voor en 
vertelt wat de verwachtingen zijn voor het komende seizoen. ‘’Als 
klein jongetje ben ik begonnen met voetbal. Op mijn zeventiende 
werd ik gescout door NEC. Daarna speelde ik bij FC Wageningen 
en DTS’35. Ik heb nog tegen Jan Boskamp gespeeld in de Kuip. 
Na mijn loopbaan als voetballer ben ik begonnen met het geven 
van voetbaltraining en sinds 1985 heb ik nog nooit in augustus 
op de bank gezeten. Zo was ik onder meer hoofdtrainer van VV 
Beesd, VV Barneveld, VV Emst en SVHA. Maar de laatste jaren 
lag mijn focus meer bij de vrouwenelftallen, waaronder die van 
Achterveld, OSC Oosterhout en HSSC’61. Bij de club uit Hei- en 
Boeicop heb ik een kampioenschap mee mogen maken. Ik hoop 
dat ik dit ook in Gameren kan meemaken.’’ 

Willem, vanwaar de keuze voor GVV’63?
‘’Ik vind dat je op een gegeven moment wel een besluit moet 
nemen. Het was snel beslissen, maar na het gesprek met GVV’63, 
voelde ik me meteen erg welkom. Dan is het bij mij altijd heel 
makkelijk om snel de knoop door te hakken. Ik heb nog gespro-
ken met andere clubs, waaronder een club in de buurt van Ze-
venaar. Al met al klopte het plaatje bij GVV’63. Ik voelde me erg 
welkom en had goed contact met meerdere mensen binnen de 
vereniging. Daarmee was voor mij de kous af en was de keuze 
voor Gameren gemaakt.’’

 Hoe zou jij je voetbalfilosofie en -stijl beschrijven?
‘’Wat ik belangrijk vind is hard werken en vooral veel met de 
bal trainen. In mijn ogen is het zo dat hoe vaker je de bal erbij 
gebruikt, hoe beter je wordt. Het allerbelangrijkste is voor mij de 
saamhorigheid en het plezier hebben in het spelletje. Ik zeg ook 
altijd: ‘Als je geen zin hebt om te trainen, moet je lekker thuisblij-
ven’. Anders erger ik me daaraan en daar wordt niemand beter 
van. Waar ik ook getraind heb, ik ben altijd mezelf geweest en 
mijn eigen ding gedaan. Dat zal ik ook nooit veranderen, want ik 
ben geen Louis van Gaal. Ik heb een hoop meegemaakt en heb 
zelf door het hele land mogen voetballen en verschillende trainers 

meegemaakt, maar ik ben gewoon wie ik ben. Ik kan mezelf niet 
veranderen en dat doe ik ook niet. Ik heb verschillende prijzen 
gewonnen, maar dat heb ik natuurlijk nooit alleen gedaan. Ik kan 
best een grote bek hebben, al zeg ik het zelf, maar je doet het 
samen en niet alleen.’’

Hoe zorg je voor motivatie en teamgeest binnen het team?
‘’Binnen het team vind ik eerlijkheid heel belangrijk, maar daar 
spelen de resultaten natuurlijk ook een grote rol in. Als de re-
sultaten goed zijn, dan is de sfeer en motivatie ook goed en wil 
iedereen komen trainen. Als er daarentegen vier wedstrijden op 
rij worden verloren, komt dat de motivatie en trainingsopkomst 
ook niet ten goede. Dus de resultaten zullen een belangrijke bij-
drage gaan leveren aan de teamgeest en motivatie van het team. 
Het afgelopen jaar hebben de dames helaas redelijk onderaan 
gestaan in de competitie. Dat zal ongetwijfeld ook iets hebben 
gedaan met de sfeer in het team. Hetzelfde geldt voor het kam-
pioensjaar. Toen zal de sfeer heel goed zijn geweest. Het telt al-
lemaal mee en gaat ook allemaal hand in hand. Ik probeer altijd 
eerlijk te zijn, tegen wie het ook is en bij mij zijn ze allemaal het-
zelfde. Ik trek niemand voor. Daar houd ik niet van. Ik heb bij de 
verschillende clubs waar ik ben geweest altijd met iedereen door 
een deur gekund en een biertje kunnen drinken.’’

Hoe ga je om met de ontwikkeling van individuele spelers?
‘’Met mijn kennis en ervaring hoop ik zowel het team als de 
speelsters individueel te kunnen ontwikkelen. Voor mij zal het in 
het begin vooral even aankijken zijn wat het team als geheel in 
huis heeft en welke speelsters openstaan voor eventuele indivi-
duele aangepaste oefeningen. Dan zou ik bijvoorbeeld de grotere 
groep zelfstandig 4 tegen 4 laten spelen en een groepje speel-
sters apart nemen voor wat extra gerichtere oefeningen/ zaken 
die zij willen leren. Al is het ook belangrijk dat je als trainer niet 
te veel onderscheid creëert binnen het team en dat de meiden 
begrijpen dat ik het voor hen doe. Dat ik ze nieuwe dingen wil 
leren, die ze misschien vroeger hebben gemist bij andere trainers 
of gewoon kwaliteiten waar ze zelf aan willen werken en beter 
in willen worden.’’

Wat is je eerste indruk van het team en wat is je doelstel-
ling voor aankomend seizoen?
‘’Mijn allereerste fysieke indruk was de thuiswedstrijd tegen OJC 
Rosmalen. Toen heb ik even staan kijken. Op dat moment zie je 
natuurlijk vanaf de zijlijn wie waar staat en wat ieders kwalitei-
ten een beetje zijn. Maar iedere wedstrijd is een wedstrijd op 
zich, dus op basis van dat halfuurtje dat ik heb gezien, kan ik op 
voetbalgebied weinig zeggen. Daarvoor heb ik gewoon te wei-
nig gezien op dit moment. Ik had ook graag vaker willen komen 
kijken, maar dat is helaas wegens omstandigheden niet gelukt. 
Daarna heb ik ter kennismaking het team gesproken in de be-
stuurskamer. Waarin ze mij hebben leren kennen en iedereen 
vragen mocht stellen, mits ze deze hadden. Het nieuwe seizoen 
staat op het punt van beginnen en mijn doelstelling is voorna-
melijk om meer punten te pakken dan vorig jaar. De indeling 
van de competitie speelt hier ook een belangrijke rol in. Tuurlijk, 
iedereen wil kampioen worden, maar het belangrijkst vind ik 
voor nu dat iedereen plezier heeft en graag komt trainen. De 
rest komt vanzelf wel.’’

‘’IK KAN BEST EEN GROTE BEK HEBBEN, 

MAAR UITEINDELIJK DOE JE 

HET SAMEN EN NIET ALLEEN.’’
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Voetballen jullie zelf nog?
Jan: “Nee ik ben 7 jaar geleden gestopt. Ik ben pas om mijn elfde 
begonnen met voetballen. Maar het is mij wel gelukt om bijna 10 
jaar in het eerste van GVV’63 te spelen. Ik heb nog getraind on-
der Wil Bouhuys, Grad Damen, John Laponder en Frans Grond-
man. Ik ben geëindigd in het tweede elftal. Toen werden we nog 
kampioen, met Theo Fraaije en Wim van Dalen.
Koen: “Ja ik speel nog steeds. Momenteel in het tweede. Ik ben 
begonnen met voetballen in Utrecht bij voetbalverenging Spor-
ting’70. Daarna zijn we naar Zaltbommel verhuisd. Toen ben ik 
bij Nivo Sparta gaan voetballen, daar heb ik het tweede elftal 
gehaald. Acht jaar geleden ben ik bij GVV’63 gaan voetballen. 
Toen speelde ik enkele seizoenen in het tweede, waaronder één 
seizoen samen met Jan. Daarna ben ik weer met vrienden in het 
tweede van Nivo Sparta gaan voetballen. Maar omdat ik nu in 
Gameren woon, ben ik weer terug gekomen en ga ik niet meer 
weg. Vorig jaar beleefden we een fantastisch seizoen met het 
tweede. We haalden de halve finale van de beker en promoveer-
den naar de eerste klasse. 

Vorig seizoen was de MO11 dichtbij een kampioenschap?
Ja, het was een aantal keren net niet. We werden drie fasen op rij 
tweede. Telkens troffen we een ploeg die net iets beter was. We 
begonnen in de tweede klasse. Uiteindelijk draaiden we bovenin 
mee in de eerste klasse en haalden we net de hoofdklasse niet. 
Dat was een mooi seizoen waarin we prima voetbalden. De groep 
was al drie seizoenen bij elkaar en goed op elkaar ingespeeld. En 
bovenal waren de meiden bloedfanatiek. 

Wat verwachten jullie van het komende seizoen?
Dat is nog afwachten. Dit seizoen zullen we vooral moeten op-
bouwen en leren. Er zijn zes meiden uit het team. Die zijn door-
gegaan naar de MO13. Je kunt zien dat het meidenvoetbal bij 
GVV’63 enorm in de lift zit. Vorig seizoen hebben zich weer een 
aantal nieuwe meiden aangemeld. Die hebben eerst vooral ge-
traind. Wij trainden vorig seizoen vaak met een groep van 18 
meiden. Het komende seizoen hebben we een team van dertien 
meiden. Waarvan zeven nieuwe, die voor het eerst wedstrijden 
gaan spelen. Maar dat gaat wel goed komen. Ze willen allemaal 
en zijn echt fanatiek. We zien ook dat het echt een gelijkwaardig 
team is, waarin iedereen tot zijn recht kan komen. Vorig seizoen 
hadden we enkele meiden met veel individuele kwaliteit, maar 
die zijn nu door naar de MO13. Nu zullen er weer ander meiden 
op gaan staan en de kar trekken. We hebben er veel vertrouwen 
in. We gaan veel leren en plezier hebben. 

Hoe houden jullie al die jonge meiden in het gareel? 
Dat is eigenlijk helemaal niet zo moeilijk. We maken aan het be-
gin van het seizoen duidelijke afspraken over de regels. Dat is 
ook nodig met zo’n grote groep. Als de trainers praten, dan is 
iedereen stil. Als een oefening stopt, dan staan ze binnen een 
aantal seconden allemaal klaar om te luisteren wat we daarna 
gaan doen. Als je dat vanaf het begin afspreekt, dan wordt dat 
heel normaal. En we zien ook dat de meiden elkaar soms onder-
ling corrigeren. Maar we zijn niet alleen maar streng, af en toe is 
er ook ruimte voor een dansje tussendoor. 

We gaan in gesprek met Jan Termeer en Koen Flederus. We spreken ze na een trainingsavond met enorme re-
genbuien, respect voor onze trainers die er in weer en wind staan! Jan en Koen vormen al voor het vierde sei-
zoen een trainersduo. Ze begonnen met de MO9-1 meiden van GVV’63. Het komende seizoen zijn ze wederom 
de trainers van het GVV’63 MO11-1 team.

ONZE MO11 MEIDEN 

ZIJN SUPERFANATIEK!

27

KOEN EN JAN | TRAINERSDUO JONGSTE MEIDEN





Met Izabelle en Nathalie spreken we twee jonge ta-
lentvolle spelers van het damesteam van GVV’63. 
Nathalie begint aan haar tiende jaar bij de Gamerse 
club, waar Izabelle net komt kijken. Tijd om de dames 
eens beter te leren kennen!

Hoe zijn jullie bij GVV’63 terechtgekomen?
Nathalie: ‘’Via mijn zus Isabelle. Isabelle voetbalde destijds bij de 
dames en vroeg of ik een keer mee wilde doen. Ik had nog nooit 
gevoetbald, ik zat op volleybal, maar ik vond het zo leuk. Ik heb 
daarna de switch gemaakt van volleybal naar voetbal. Inmiddels 
is dat nu een jaar of 10 geleden.’’
Izabelle: ‘’Door mijn werk achter de bar in de kantine. Ik heb tot 
mijn vijftiende op handbal gezeten en ben daarna begonnen als 
barvrouw bij GVV’63. Toen er een MO20 team werd opgericht 
heb ik een training meegedaan en was ik meteen verkocht. Ik 
sloot me aan bij de MO20 en maakte daarna de overstap naar de 
dames. Aankomend seizoen wordt mijn derde jaar.’’

Nathalie, wat zijn naast voetbal dingen waar je druk mee 
bent?
Nathalie: ‘’In mijn vrije tijd kijk ik veel voetbal en ben ik bezig 
met de afronding van mijn opleiding Online Culture. Dit is een 
hele brede opleiding, waar je veel kanten mee op kunt gaan. Ik 
twijfel of ik hierna meteen ga werken of dat ik de master Digital 
Culture ga volgen.’’

Izabelle, jij gaat daarentegen het studentenleven 
tegemoet.
‘’Klopt. Ik ga na de zomer beginnen aan de opleiding Commer-
ciële Economie op de HAN in Nijmegen. Ook een hele brede 
opleiding, vooral sales/marketing gericht. Op dit moment werk 
ik bij P&G Safety op kantoor waar ik me bezighoud met social 
media en klantcontact. Dit matcht dus met de opleiding. Tijdens 
de opleiding hoop ik dat ik erachter kom welke richting mij meer 

aanspreekt en welke kant ik precies op zou willen qua werk.’’
Welke voetbalclub supporten jullie en van welke voetbal-
ler zijn jullie fan?
Nathalie: ‘’Willem II en Tottenham. Ik woon in Tilburg en heb 
een seizoenskaart voor Willem II. Dus daar ben ik ook vaak te 
vinden. Ik ben opgegroeid met Zlatan Ibrahimovic. Vroeger was 
ik echt fan van zijn karakter, zijn uitstraling en zijn talent. Maar op 
dit moment kijk ik vooral op naar Cristiano Ronaldo, Harry Kane 
en Micky van der Ven. Ik vind het echt knap hoe goed Micky het 
doet bij Tottenham, maar ook bij het Nederlands elftal, zeker voor 
zijn leeftijd. ‘’
Izabelle: ‘’Ik vind Cody Gakpo wel een goede voetballer. Mijn 
band met voetbal is nog fris, dus ik ben nogal een groentje in de 
voetbalwereld. Maar vanuit huis uit ben ik voor PSV en kijk ik dan 
ook met name naar de Eredivisie.’’

Hoe zouden jullie elkaar omschrijven in het veld?
Nathalie: ‘’Izabelle werkt heel erg hard en is iemand die je wel 
tien keer tegenkomt in het veld. Ze stopt niet als iemand haar 
voorbij loopt. Daarnaast zie je ook echt dat ze veel geleerd heeft 
in haar tijd bij de dames tot nu toe. Dat vind ik echt heel knap.’’
Izabelle: ‘’Nathalie is een harde werker en staat altijd op het 
juiste moment op de juiste plek. Ze komt helemaal vanuit Tilburg 
om te trainen, ook met zes man en in de stromende regen. Dat 
zegt iets over haar instelling en mentaliteit.’’

Izabelle, merk je dat zelf ook? Dat je vooruitgang hebt ge-
boekt?
‘’Ja, bij de eerste paar trainingen dacht ik echt: waar ben ik aan 
begonnen. Ik denk ook dat je telkens beter wordt, als je vaak 
traint. Het is super spannend om ineens mee te doen tijdens een 
wedstrijd, maar daar leer je echt het meest van. Ik weet nog dat ik 
tegen NIVO Sparta voor het eerst in de basis mocht beginnen en 
dat ik zó zenuwachtig was. Maar als je eenmaal bezig bent gaat 
het wel en als je daarna een paar goede passes hebt gegeven, 
zakt de spanning ook langzaamaan.’’

Wat zijn jullie herinneringen aan Klaas Bieze?
Nathalie: ‘’Ik zal Klaas altijd associëren met het kampioenschap 
in 2022. Hij heeft ons hierin natuurlijk heel goed geholpen en 
daar ben ik hem ook heel dankbaar voor.’’
Izabelle: ‘’Ik vond Klaas een hele fijne man die heel erg zijn best 
deed. Klaas deed ook echt zijn best om ons als meiden vanuit 
MO20 goed op te vangen en ons dingen te leren. Ik voelde me 
ook meteen welkom in het team en heb ook veel geleerd. Dus 
daar ben ik Klaas erg dankbaar voor.’’

Wat is jullie eerste indruk van de nieuwe trainer, Willem 
Remerie?
Nathalie: ‘’Net als Klaas heeft Willem veel ervaring als trainer. 
Ik denk dat we als team zijnde toe waren aan iets nieuws en 
verfrissends. Volgens mij is het wel een praatjesmaker, dus ik ben 
benieuwd hoe dat valt binnen de groep.’’
Izabelle: ‘’Ik denk dus dat Willem qua karakter anders is dan 
Klaas. Willem is volgens mij juist erg aanwezig langs de lijn en 
via whatsapp. Verder ben ik ook benieuwd naar zijn visie, zijn 
aanpak op trainingen en de opstelling. Dus we zullen zien wat 
het gaat worden.’’

IZABELLE VAN WIJK EN NATHALIE 

CORREIA, VERDEDIGERS WAAR JE 

NIET OMHEEN KUNT!
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De familie Kaaouass is inmiddels niet meer weg te 
denken bij GVV’63. Met Karim Kaaouass (36) als aan-
voerder van het tweede elftal en Charaf Kaaouass (23) 
als sterspeler van het eerste elftal nemen zij belang-
rijke plekken in de selectie in. Een gesprek met ‘ome’ 
Karim en ‘neef’ Charaf over hun keuze voor GVV’63, 
belangrijke momenten in hun carrière en een vooruit-
blik op het komende seizoen. 

Jullie komen beiden uit Zaltbommel. Vanwaar de keuze voor 
GVV’63?
Karim: “Ik heb verschillende clubs uit de Bommelerwaard gehad, 
waaronder Rossum, NIVO Sparta, DSC, maar in Gameren voel ik 
me het meest thuis. Ik heb hier een vriendengroep opgebouwd en 
het klikt tussen GVV’63 en mij. De ambiance is hier fantastisch.”
Charaf: “Ik heb stagegelopen bij FC Den Bosch, toen ik daar was 
afgewezen, was ik erg verdrietig en heb ik veel gesproken met Ka-
rim over het vervolg van mijn carrière. Hij vertelde me over GVV’63 
en toen heb ik gesprekken gehad met de technische staf en de 
TC. Dat gaf mij zo’n goed gevoel dat ik besloot ervoor te gaan. 
Van tevoren was ik best bang om als buitenstaander hier te komen 
voetballen, maar dat was totaal onnodig. Ik was daar best ver-
baasd over, maar deze club geeft me zo’n veilig gevoel. Ik ben de 
club daar echt heel dankbaar voor en ik vind ook dat GVV’63 daar 
echt trots op mag en moet zijn.”

Omschrijf jezelf eens als voetballer:
Karim: “Ik vind het lastig om dit over mezelf te zeggen, maar ik 
denk dat ik een degelijke, prima middenvelder ben, hardwerkend 
voor en met het team. Alles in het belang van het team willen 
doen. Ik ben technisch vaardig, ik weet altijd wel raad met de bal.”
Charaf: “Ik ben een felle, gemotiveerde linksback die graag op 
mandekking voetbalt en ook graag zijn man wil uitschakelen. Ik 
geef nooit op, ben een doorzetter.”

Als we terugblikken naar het seizoen 2023-2024 liggen ver-
driet en plezier dicht bij elkaar voor jullie.
Karim: “Ja, wij hadden een seizoen met veel hoogtepunten, we 
mogen wel van een topseizoen spreken! Eerst het bekertoernooi 
waarbij we de halve finale haalden. Daarna gingen we nog op voor 
promotie naar de eerste klasse. In de finale wonnen we met 4-1 
van DESK, ik maakte 3 doelpunten. Fantastisch!”
Charaf: “Wij degradeerden juist van de derde naar de vierde 

klasse. Echt een dieptepunt in mijn voetbalcarrière. Dit kwam 
heel hard aan in ons team. Ik merkte ook dat dit bij de hele club 
zwaar viel.”

Hoe kijken jullie dan naar aankomend seizoen?
Karim: “We zijn natuurlijk gepromoveerd naar de eerste klasse, 
dus het is afwachten wat we daar gaan aantreffen. Ik vind dat 
handhaving de doelstelling moet zijn. Dat is realistisch.”
Charaf: nieuwe ronde, nieuwe kansen. We gaan ervoor om te 
promoveren, terug de derde klasse in. Daar is geen twijfel over 
mogelijk, het moet!”

Jullie kennen elkaar al zo lang, kunnen jullie iets vertellen 
over elkaars voetbalkwaliteiten en verbeterpunten?
Karim: “Zijn snelheid en felheid; die sieren hem wel. Tegelijkertijd 
is dat ook zijn valkuil: hij moet af en toe rustiger zijn, is soms nog 
te wild. Met de jaren komt dat wel.”
Charaf: “Ervaring, rust, overzicht en techniek. Ik zou willen dat 
ik deze vier dingen had. Hij kan makkelijk wegdraaien, ziet het 
spelletje en is ook een echte leider op het veld, de aanvoerder, zo 
iemand heb je nodig. Verbeterpuntje: fysiek, hij is altijd al zo ge-
weest en weet nu wel hoe hij daarmee om moet gaan en hoe hij 
het juist als kracht in kan zetten.”

Van welke trainer heb je het meest geleerd?
Karim: “John Laponder. Dat is de beste trainer die ik heb gehad en 
waar ik veel van geleerd heb. Ik ben ook nog met hem meegegaan 
naar DSC en Zwaluw. Zowel binnen als buiten het veld was hij een 
heel menselijke trainer. Hij kon ook heel goed onderscheid maken 
tussen binnen en buiten het veld: volle bak trainen, maar ook altijd 
openstaan voor gezelligheid na de wedstrijd en in de kantine.” 
Charaf: “Julien Retmia, hij was mijn trainer toen ik bij JO-17 voet-
balde. Hij heeft mij linksback gemaakt. Ik was vroeger linksbuiten, 
maar hij verschoof mij naar de linksback. Daar leerde ik op te ko-
men en assists te geven. Van Gilberto Smit heb ik veel geleerd op 
het gebied van leiderschap.”

Wat is het beste voetbaladvies wat je ooit hebt gekregen?
Karim: “Voor elkaar door het vuur gaan. Nooit opgeven, ook al zit 
het nog zo tegen.”
Charaf: “Ja, dat is iets wat je van jongs af aan leert. In het voetbal 
is het niet altijd makkelijk, je krijgt met tegenslagen te maken en 
dan is het belangrijk dat je doorzet. 

“VOOR ELKAAR DOOR HET VUUR GAAN, 

NOOIT OPGEVEN, OOK AL ZIT HET NOG ZO TEGEN!”
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KARIM EN CHARAF | FAMILIEBAND MET GVV’63



Gasthuisstraat 10 | 5301 CC Zaltbommel | 0418-562228 | www.bsfa.nl

Jij hebt een vraag?
Wij hebben het antwoord!
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NOORD-BRABANT

GELDERLANDZUID-HOLLAND

1
2

5,6
7

8

9

11

12

3,4

PROGRAMMA

CLUBS

GVV’63 VLIJMENSE BOYSS.V. CAPELLE O.N.I. RKSV MARGRIETSPARTA’30 NEO’25 V.V. BESBAARDWIJK T.S.V.V. MERLIJN

DATUM TIJD THUIS  UIT ACCOMMODATIE
21 september 2024 17:15 SV De Braak  - GVV'63 Sportpark de Braak
28 september 2024 15:00 GVV'63 - RWB Sportpark Maartenshof
05 oktober 2024 14:30 Sparta'30 - GVV'63  Sportpark Jan Claesenhof
12 oktober 2024 15:00 GVV’63 - BES Sportpark Maartenshof
19 oktober 2024 15:00 Margriet - GVV’63 Sportpark Amstelhof
2 november 2024 15:00 GVV’63 - TSVV Merlijn Sportpark Maartenshof
9 november 2024 15:00 GVV’63 - SV Capelle Sportpark Maartenshof
16 november 2024 15:00 NEO’25 - GVV’63 Sportpark De Gaard
23 november 2024 15:00 GVV’63 - Baardwijk Sportpark Maartenshof
30 november 2024 14:30 ONI - GVV’63 Sportpark ‘t Wiel
7 december2024 15:00 GVV’63 - Vlijmense boys Sportpark Maartenshof
1 feburai 2025 15:00 GVV’63 - SV De Braak Sportpark Maartenshof
8 februari 2025 14:30 RWB - GVV’63 Sportpark De Gaard
15 februari 2025 15:00 GVV’63 - Sparta’30 Sportpark Maartenshof
22 februari 2025 16:00 BES - GVV’63 Sportpark Het Valkennest
15 maart 2025 15:00 GVV’63 - Margriet Sportpark Maartenshof
22 maart 2025 14:30 TSVV Merlijn - GVV’63 Sportpark Studentensportcentrum
5 april 2025 15:00 GVV’63 - NEO’25 Sportpark Maartenshof
12 april 2025 14:30 SV Capelle - GVV’63 Sportpark Mandemakers
3 mei 2025 15:00 Baardwijk - GVV’63 Sportpark De Slagen
10 mei 2025 15:00 GVV’63 - ONI Sportpark Maartenshof
17 mei 2025 15:00 Vlijmense Boys - GVV’63 Sportpark De Hoge Heide

10

1 1093 76 122 5 114 8

RWB S.V. DE BRAAK 
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4E KLASSE E | SEIZOEN 2024 - 2025



E-Check wenst 
GVV’63 dit seizoen 

veel succes!! 

  
 

  

De verzekeraar verlangt dat je als eigenaar van een bedrijfsgebouw maatregelen neemt om brand te voorkomen. Met een 

SCIOS Scope 10 keuring (brandrisico-inspectie voor elektrisch materieel) controleert E-Check het elektrisch 

materieel zodat u voldoet aan deze eis van de verzekeraar.  
 

E-Check is een gecertificeerd bedrijf welke deze inspecties voor u kan uitvoeren. 

 

Kijk op onze website www.e-check.nl waar we u nog meer van dienst kunnen zijn. 

 
  

 
Inspectie of advies nodig?  
Neem direct contact met ons op! 

E-Check B.V. 
Dwarsweg 8 Zaltbommel 
Tel: 0418-684272 
info@e-check.nl 
www.e-check.nl 

Voorkom onnodige spanningen ! 

 

Dwarsweg 8 Zaltbommel 
0418 – 700 535   

www.dynatherm.nl 

“De oplossing voor al uw 
technische vraagstukken” 

*geldig t/m 31 december 2024

Tegen inlevering van deze bon 

10% korting 

op een sportbh naar keuze* 

 

*geldig t/m 31 december 2021 
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Met Stefan Soer (27 jaar) blikken we terug op het 
vorige seizoen én vooruit op het nieuwe seizoen. 

Stefan is een drukbezet man. Hij is compagnon in een potplan-
tenkwekerij. Ze kweken de Helleborus. Hij woont samen, is va-
der van twee kinderen en de derde is op komst. Ook heeft hij 
nog tijd om plaats te nemen in het bestuur van de Oranjevereni-
ging Gameren-Nieuwaal, een familietraditie. En dan is hij ook 
nog een aantal keren in de week actief op Sportpark Maartens-
hof als speler van ons tweede elftal.

Stefan, ben je al een bijgekomen van vorig seizoen?
Ja , dat was een fantastisch seizoen. Ik denk het mooiste sei-
zoen dat ik vanaf mijn zesde jaar gespeeld heb. Op twee fron-
ten waren we succesvol, in de beker en in de competitie. Het 
bekertoernooi begon mooi met poulewinst, daarna troffen wij 
eigenlijk alleen maar hoger spelende teams. 

We waren geen favoriet, maar wisten telkens weer te verras-
sen. Eerst versloegen we Roda Boys. Daarna volgden drie zeer 
spannende wedstrijden tegen Sleeuwijk, Nivo Sparta en WSC. 
Alle drie hebben we ze uitgeschakeld in een penaltyserie. 
Terwijl we geen penalty’s geoefend hadden. Vooral de winst 
tegen Nivo Sparta was mooi, die twee klassen hoger speel-
den. Uiteindelijk haalden we de halve finale tegen Brabantia in 
Eindhoven. Een mooie wedstrijd, met ruim 150 supporters uit 
Gameren en als scheidsrechter oud-prof Danny Koevermans. 
Helaas verloren we net met 2-1.

Al snel moest de knop weer om. Kampioen konden we niet 
worden, OJC stond te ver voor. Maar we pakten wel mooi een 
periodetitel. Daardoor gingen we de nacompetitie in voor pro-
motie. Eerst versloegen we De Zwerver uit Kinderdijk. Daarna 
speelden we voor veel publiek in Aalst de finale tegen Desk. 
Die wonnen we met 4-1 en we promoveerden naar de eerste 
klasse.

Wat is de kracht van jullie team?
Wij hebben een super goede groep. Echt een hecht team met 
een goede sfeer. Ik ben zelf niet de meest technische speler, 
maar speel wel elke wedstrijd met 100% inzet. Maar we heb-
ben ook hele technische spelers die acties kunnen maken. Het 
is een mooie mix van spelers. Gelukkig is de vaste groep bij 
elkaar gebleven en er zijn enkele nieuwkomers.

Hoe kijk je naar het komende seizoen?
Dat wordt een mooie uitdaging. Het is de eerste keer dat een 
tweede elftal van GVV’63 in de eerste klasse speelt. Voor mij 
is handhaving de doelstelling. Vorig seizoen hebben we in de 
beker diverse ploegen uit de eerste klasse uitgeschakeld, dus 
dat geeft wel vertrouwen. Maar het is een pittige klasse met 
Achilles Veen 2, Stedoco 2, Roda Boys 2 en Sliedrecht 2. Ik heb 
er vooral veel zin in!

STEFAN SOER, DE SOLIDE VERDEDIGER 

VAN EEN SUCCESVOL GVV’63 2

BINNEN GVV´63 ZIJN WE MAAR WAT TROTS OP ONZE 
TROUWE SPONSOREN. BEDANKT VOOR ALLE HULP! 

SPONSOREN BEDANKT!
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Onafhankelijk hypotheekadvies

Bij het afsluiten van een hypotheek kom je voor belangrijke 
beslissingen te staan!

Als onafhankelijk adviseur begeleid ik je bij het vinden van 
een passende hypotheek. Ik kan daarbij putten uit nage-
noeg alle geldverstrekkers die in Nederland actief zijn. Dit 
in tegenstelling tot een adviseur van jouw huisbank, die jou 
slechts één “huisbankhypotheek” kan adviseren. 

Ik adviseer en ondersteun jou met mijn kennis en ervaring, 
zodat je het gehele proces op een prettige manier door-
loopt. Dit om in de toekomst volop te kunnen genieten van 
de door jou genomen beslissingen. 

Neem gerust vrijblijvend contact op voor een kosteloze ken-
nismaking en oriëntatie bij jou thuis.

Marco Kempenk
06-15 55 38 13 

Hogeweg 17
5301 LB Zaltbommel

marco@groenehypotheek.nl 
www.groenehypotheek.nl

De Groene Hypotheekadviseurs wenst 
GVV ’63 dit seizoen veel succes!
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Wat is Villa Pardoes?

Villa Pardoes bestaat uit twaalf ruime vakantiewoningen, aan elkaar geschakeld rondom de Picknickplaats. Het gebouw 
heeft de vorm van een Slak op een Bloem. Kinderen kunnen er in een veilige en prikkelrijke omgeving spelen. Ouders ont-
moeten er lotgenoten. Ze kunnen er hun verhaal vertellen en ervaringen delen, soms tot laat in de avond. In Villa Pardoes 
worden avonturen samen beleefd. Met familie en vrienden. Ridders, Barbie en de sprookjes van 1001 nacht komen er tot 
leven. Villa Pardoes is voor een weekje het warme nest waar je thuiskomt na een dag vol leuke activiteiten.

De Chillruimte
Lekker chillen in de special hiervoor 
gemaakte chillruimte.

De Snoezelruimte
Heerlijk ontspannen in een prikkelvrije 
ruimte met leuke opjecten.

De Picknickplek
Speel, eet en geniet onder de 
magische boom met Geitje Benjamin.

De Broedplaats
Kom even helemaal tot rust. Lees een 
boekje of kijk naar je favoriete film.

De Zandbak en Glijbaan
Hoeveel ritjes ga jij maken van onze 
glijbaan?

Het Bubbelparadijs
Bubbel er op los in ons bubbelparadijs. 
Even lekker samen ontspannen.

De Gameroom
Speel je favoriete spelletje, race als een 
echte coureur en geniet!

De Tuin
Klim, klauter en speel lekker in onze 
grote tuin. Voor ieder wat wils!

De Knutselruimte
Knutsel de mooiste dingen in de ruim-
te en maak vrij gebruik van materiaal.

GVV STEUNT 

VILLA PARDOES

Een onvergetelijke, unieke vakantiebeleving voor gezinnen met 
een ernstig ziek of meervoudig gehandicapt kind. Genieten met 
elkaar, de batterij opladen en samen herinneringen maken!
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              Kom je bij ons werken?

www.aerinnova.com | +31 (0)418670346 
 Brakel & Gameren | werkenbij@aerinnova.com
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Het is de kunst om te blijven streven naar verbetering, want ‘stil-
stand is achteruitgang’. Alles binnen de (financiële) mogelijkheden 
en alles op zijn tijd; maar we geloven erin dat we steeds weer pro-
jecten moeten overzien om bij te blijven. Dat alles draagt bij aan 
een sfeer op onze club, die maakt dat we er graag komen en dat 
we de club zijn en blijven, die we al zo lang zijn. Het bestaande 
complex bijhouden is onze eerste prioriteit, maar op projectbasis 
steeds een stap vooruit maken heeft ook onze aandacht.

In de bestuursvergaderingen bespreken we dit soort projecten, 
maken we planningen en begrotingen. In het afgelopen seizoen 
hebben we prioriteit gegeven aan de verbouwing van de kantine. 
De kantine is een belangrijke verzamelplaats binnen onze verening. 
Een plaats waar we in voorbereiding zijn van wedstrijden, waar we 
naar de sport kijken en waar we nabeschouwen. Een plaats waar 
jong en oud samenkomen. Het is het hart van de club! Wij zagen 
mogelijkheden om deze te moderniseren en we vonden de tijd 
daarvoor ook rijp.

Binnen de projectgroep die we daarvoor hebben opgesteld, heb-
ben we eerst gebrainstormd over welke sfeer we in de nieuwe 
kantine wilden creëren, vervolgens hebben we sfeerimpressies uit-
gewerkt. Eén van onze leden heeft in zijn vrije tijd tekening uitge-
werkt, die het zelfs mogelijk maakten om met een VR-bril door de 
‘nieuwe kantine’ te lopen. We werden steeds enthousiaster!

Eenmaal duidelijk hoe we wilden verbouwen, zijn we gestart met 
een planning als leidraad. We hebben materiaalkeuzes gemaakt en 
nieuw meubilair uitgekozen. Ook verbetering van de muziekinstal-
latie hebben we opgenomen in het plan.

De verbouwing vond plaats in de zomerstop, zodat men er zo min 
mogelijk last van had en we bovendien de tijd hadden. En die tijd 
bleek ook hard nodig. Sloopwerk gaat snel, maar in de wederop-
bouw heeft alles zijn tijd en aandacht nodig. 

Natuurlijk moet een dergelijk project door mensen en met mid-
delen gerealiseerd worden. We zijn daarin voor een groot deel af-
hankelijk van vrijwillige inzet. Bovendien zijn er enkele sponsoren 

bereid gevonden, zij wilden steunen met een geldbedrag of met 
middelen (gebruik afvalcontainer, inzet hoogwerker, levering stei-
gers en zaagmaterialen, electriciteitswerkzaamheden, levering en 
zetwerk rvs-platen, etc). 

Het leeuwendeel van het werk betrof schilderwerk, vernieuwing 
dakplaten en aanpassingen aan de bar. De bar, die een nieuwe en 
eigentijdse uitstraling heeft gekregen door deze af te werken met 
beton-stuc, is prachtig geworden! 

Het is heel leuk om op vrijwillige basis samen iets te realiseren. De 
klusavonden en -zaterdagen zijn gezellig en zorgen voor verbin-
ding. Alles met het doel om de club vooruit te blijven helpen!

De verbouwing van onze kantine is in de afrondende fase, waar-
door we het seizoen modern kunnen aftrappen. Als dit project 
straks helemaal af is, gaan we genieten! En we gaan vanuit deze 
mooie ruimte weer nieuwe plannen maken. Want, zoals reeds ge-
zegd, ‘stilstand is achteruitgang’! Vernieuwing van het sanitair en 
van de speeltuin achter de kantine staan op ons verlanglijstje. Maar 
er is meer, want ook het doorlopende onderhoud van velden, doe-
len, gebouwen, etc. kost tijd en aandacht.

Kom graag een kijkje nemen in de voetbalkantine van onze club! 
Ons barpersoneel staat graag klaar om je te bedienen. Ook voor 
hen is het een plezier om in zo’n moderne ruimte te werken.

De club is van ons allemaal! Niemand die daarboven staat. En dat 
impliceert dan ook dat we samen onze energie moeten blijven le-
veren, om het een mooie club te laten blijven. We moeten allemaal 
verantwoordelijkheid nemen! Zodoende hopen we ook in de toe-
komst een beroep te mogen doen op vrijwillige inzet voor welk 
project of welk werk dan ook. We hebben elkaar nodig!

Namens de projectgroep bedanken wij een ieder die zijn inzet 
heeft geleverd. Een prachtig staaltje samenwerking, waarbij we 
trots mogen zijn op hetgeen we hebben gerealiseerd! Op naar een 
nieuw seizoen, met sportieve successen en met gezelligheid en ver-
binding. Aan de kantine zal het niet liggen!

Onze vereniging leeft! Het is iedere zaterdag weer een genot om te zien hoe de jeugd in de ochtenden aftrapt, 
hoe jong en oud zich sportief inzetten in de sport die ons allen geliefd is en hoe vrijwilligers het mogelijk maken 
om alles iedere week weer in banen de leiden. We hebben de afgelopen jaren enorme stappen gemaakt in de 
vernieuwing en verduurzaming van ons complex, denk aan de velden en aan de uitbreiding van de kleedka-
mers. Bezoekers complimenteren ons vaak. Onze leden genieten van de faciliteiten en wij als bestuur zijn ervan 
overtuigd dat een mooi en goed sportcomplex motiveert.

VERNIEUWING KANTINE 

GVV’63
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DEALER VAN:

Baden en douchecabines

WWW.VB-BADKAMERS.NL

Kijk voor meer informatie op:
Bezoek onze showroom:

De Elzenhof 9

4191 PA Geldermalsen

T:  0345 - 580 900

M:  06 509 353 00

E:  info@vb-badkamers.nl

BEZOEK ONZE SHOWROOM

VAN SLOOP TOT REALISATIE

Van Ballegooijen Badkamers verwelkomt u graag in haar showroom. Als u door onze badkamershowroom loopt, ontdekt 

u gaandeweg uw badkamerstijl. U vindt in onze showroom complete badkameropstellingen voorzien van badmeubelen, 

kranen, plafonds, wand- en vloertegels. Bezoek onze showroom en laat u verrassen door onze stijlvolle badkamers.

EEN ONTWERP NAAR UW WENSEN
Na het maken van een afspraak gaan wij met u in gesprek om uw wensen en mogelijkheden te bespreken. Aan de hand 

van het gesprek gaan wij u badkamer ontwerpen. Met onze 3D badkamer ontwerp geven wij u een realistisch beeld van 

hoe de badkamer kan worden ingericht. Bij het maken van de badkamerontwerp wordt ook rekening gehouden met de 

uitvoeringsmogelijkheden van het installatiewerk.

Van Ballegooijen Badkamers neemt de totale installatie van uw badkamer uit handen. Wij werken hiervoor samen met echte 

vakmensen die zorgen dat alles tot in de puntjes voor u wordt geregeld en uitgevoerd.

Onze showroom is gevestigd bij:



Sportpark  Sportpark Maartens Hof

Adres  Middelkampseweg 16

Postcode  5311 PC

Plaats  Gameren

Telefoon  0418-561720

Oprichting  13 december 1962

Aantal leden  489 leden, per 05-09-2024

Speeldagen  Zaterdag

Clubkleuren  Geel – Zwart

Secretaris
Mevr. van Ballegooijen
Middelkampseweg 16
5311 PC Gameren
06-20512235

Beheer website
Arjan Jonkers
email: gvv63verslag@gmail.com

Wedstrijd secretaris
Senioren: Lars van Dalen
Jeugd: Peter van ‘t Zelfde
email: wedstrijdsecretaris.gvv63@gmail.com

TC jeugd
tcjeugd@gvv63.nl

TC senioren
tcsenioren@gvv63.nl

Deze presentatiegids is een uitgave van
Voetbalvereniging GVV’63.

Acquisitie Erik van Wijk
 William van den Oever

Fotografie Gerald van Zanten
 Gijs van Tuijl Fotografie
 
Redactie Arjan Jonkers
 Erik van Wijk 
 Kees Termeer 
 Kelly van Ballegooijen
 Susanne van der Burght
 William van den Oever
 
Vormgeving WS Media Groep
en Drukwerk

Wilt u op de hoogte blijven?
Volg dan onze social mediakanalen. 

K www.gvv63.nl
E voetbalvereniginggameren
Q gvv63gameren
D gvv63

CONTACTPAGINA

CONTACTGEGEVENS

VOETBALVERENIGING GVV´63 

CONTACTGEGEVENS

ACCOMMODATIE 

SOCIAL MEDIA
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TRADINGBRUCH



Volvo EX30 vanaf € 38.495 (consumentenadviesprijs) of € 37.400 (fiscale waarde). Wijzigingen voorbehouden. Raadpleeg voor meer informatie de verkoopvoorwaarden op www.volvocars.nl.  
*Volvo EX30 Single Motor Core voor € 399 per maand o.b.v. € 38.495 consumentenadviesprijs, incl. € 2.950 SEPP subsidie, € 9.623,75 aanbetaling, € 7.950 slottermijn, € 28.871,25 
kredietbedrag, looptijd 60 maanden, € 31.890 totaal te betalen bedrag. Aflopend krediet met vaste debetrentevoet/jaarlijkse kostenpercentage van 6,99%. Dit betreft een niet-doorlopend 
kredietaanbod van Volvo Car Finance, merk- en handelsnaam van Santander Consumer Finance S.A. - Branche Nederland. Toetsing en registratie BKR. Informeer bij uw Volvo-dealer naar de 
voorwaarden. Volvo treedt op als verbonden bemiddelaar van Santander. Volvo en Santander geven geen advies. U dient zelf te bepalen of het door u gewenste financieel product aansluit bij uw 
wensen, behoeften en persoonlijke situatie. Rentewijzigingen en afrondverschillen voorbehouden.

Volvo EX30
De compacte SUV met grootse impact

De compacte Volvo EX30 is groots in veiligheid en duurzaamheid, met de kleinste CO2-voetafdruk 
van een Volvo ooit. De volledig elektrische SUV – met een rijbereik tot 476 km – is alles wat je van 

een Volvo verwacht, maar dan compact uitgevoerd. 

 
Boek een proefrit op volvocars.nl/ex30 of bij Vos Autobedrijven

VANAF € 38.495 | VANAF € 399* PER MAAND  
SEPP SUBSIDIE BESCHIKBAAR

Marconiweg 19 GORINCHEM Tel. 0183 620577
Mountbattenweg 8 VEGHEL Tel. 0413 254000
Kantsingel 22K OSS Tel. 0412 623555 
Van Voordenpark 23 ZALTBOMMEL Tel. 0418 515172                     www.vosautobedrijven.nl



Industrieweg 1   |   4181 CA  Waardenburg   |   T 0418 540 333 
 info@wsmediagroep.nl   |   www.wsmediagroep.nl

VORMGEVING
DRUKWERK
PRINTWERK

BANNERS
VLAGGEN

STICKERS/LABELS
LAMINEREN

VETVRIJ PAPIER
AUTOBELETTERING 

GEVELRECLAME
RAAMBESTICKERING

KLEDING BEDRUKKEN

WS MEDIA 
ONTZORGT


